
Motion gällande hedersmedlemskap 

Styrelsen har mottagit en motion som föreslår att årsmötet ska utse en person till 
hedersmedlem.  
Föreningens stadgar anger att: "Årsmötet kan, efter förslag från styrelsen, kalla den 
som på ett förtjänstfullt sätt främjat klubbens syften till hedersmedlem." Detta innebär 
att ett initiativ till hedersmedlemskap ska komma från styrelsen, och inte direkt från 
enskilda medlemmar genom en motion till årsmötet.  
Motionen kan därför inte behandlas på det sätt som föreslås. Vi vill betona att detta inte 
är en fråga om den föreslagna personens meriter eller insatser, utan en fråga om att 
följa de formella regler som stadgarna fastställer.  
För den som vill framföra ett förslag om hedersmedlemskap finns möjligheten att 
istället vända sig till styrelsen, som då kan ta upp frågan för vidare hantering.  
 
Notering: Vissa av motionens undertecknare har efter inlämning valt att dra tillbaka sitt 
stöd. Dessa namn har därför markerats överstrukna. 
 

- Med hänvisning till detta så anser styrelsen att motionen är besvarad. 
 
 

 

Motion gällande juniorcertifikat 
Frågor gällande utställningsregler är inte något som hanteras på rasklubbsnivå , 
däremot läggs förslag fram från specialklubbar, i vårat fall SDHK. Fullmäktige för SDHK 
infaller 29/3 och där kommer både proposition och motioner på samma tema 
behandlas.  
 

- Styrelsen anser att motion är besvarad 

 

Motion gällande införande av förtjänsttecken 

Styrelsen välkomnar initiativ till att på flera sätt kunna uppmärksamma och lyfta 
engagerade människor som haft stor betydelse för klubben. Då motionären har 
erfarenhet av förförande gällande en sådan utmärkelse och erbjuder sig att vara 
styrelsen behjälplig är det något vi med tacksamhet tar emot. 

 

- Styrelsen yrkar bifall. 


